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YLEISTÄ 

Satakunnan Tietoliikennetoimihenkilöt PRO ry (316) Toimintakertomus 2023 Satakunnan 
Tietoliikennetoimihenkilöt PRO ry on ICT toimialan toimihenkilöiden toimialajärjestö. 
Satakunnan Tietoliikennetoimihenkilöt PRO ry toimii alan järjestäytyneiden 
toimihenkilöiden työsuhteiden edunvalvonnan tehostamiseksi.  

 

KOKOUSTOIMINTA 

 

Hallitus kokoontui yhteensä 6 kertaa: 1.2., 29.3., 26.6., 13.9., 23.11., 
23.11(järjestäytymiskokous)  

Yhdistyksen sääntömääräinen vuosikokous pidettiin 29.3.2023 Ravintola Steak & Whisky 
House Gallessa (Gallen-Kallelankatu 6, 28100 Pori). Vuosikokouksessa käsiteltiin ja 
päätettiin äänestys- ja vaalijärjestyksestä (etäosallistuminen ja sähköiset vaalit) eli 
käytiin läpi liiton antamat ohjeistukset äänestys- ja vaalijärjestyksen osallistumisesta sekä 
etäosallistumisen ja sähköisten vaalien osalta.  

Yhdistyksen sääntöjen määräämä syyskokous pidettiin Ravintola Steak & Whisky House 
Gallessa (Gallen-Kallelankatu 6, 28100 Pori). 

Kokouksessa valittiin yhdistyksen puheenjohtajaksi Satu Vainionpää ja hallituksen 
jäseniksi Vesa Anttila, Satu Heino, Minna Kallioniemi, Paula Heikkilä, Henna Mäntylä ja 
Jarkko Laine.  

Hallituksen järjestäytymiskokous pidettiin 23.11.2023 ja kokouksessa valittiin: 

varapuheenjohtajaksi Jarkko Laine 
tiedotussihteeriksi Vesa Anttila 
sihteeriksi Minna Kallioniemi 
taloudenhoitajaksi Jarkko Laine 
jäsensihteeriksi Vesa Anttila 
jäsenhankintavastaavaksi Satu Vainionpää 
koulutussihteeriksi Satu Heino 
edunvalvontavastaavaksi Jarkko Laine 
nuorisovastaavaksi Henna Mäntylä 
tapahtumakoordinaattoriksi Minna Kallioniemi 
markkinointivastaavaksi Minna Kallioniemi 
yhdistyskoordinaattoriksi Paula Heikkilä.  
 
Edellä mainituista henkilöistä muodostui yhdistyksen hallitus 2023.  
 
 
 
 
 
 
 



   TOIMINTAKERTOMUS  2023 
   
Satakunnan Tietoliikennetoimihenkilöt  
PRO ry    
 
 
 
EDUSTUS- JA KOULUTUSTOIMINTA 

 
Aluejohtokunnassa yhdistystä edusti Satu Vainionpää sekä kahdessa aluejohtokunnan 
järjestämässä tilaisuudessa Minna Kallioniemi. 

Rinkitoimintaan oli nimettyinä Satu Heino (Koulutus), Henna Mäntylä (nuoriso) ja Jarkko 
Laine (edunvalvonta).  

Alueellinen yhdistystoiminnan webinaari 2023 Länsi-Suomi 28.10. klo 10.00 -14.00. Minna 
Kallioniemi ja Satu Vainionpää osallistuivat Teams linkin välityksellä. 

 
 
JÄSENTOIMINTA 

26.2.2023 järjestettiin jäsentapahtuma Ässien kotipelin yhteydessä. Osallistuneita oli 9 
henkilöä. 

5.-7.5.2023 tuimme jäsenten mahdollisuutta osallistua pro:n jäsenristeilylle. 

28.6.2023. järjestettiin jäsenistölle kesäteatteritilaisuus, johon osallistuneita oli 30 henkilöä.  

24.11.2023 järjestettiin jäsentapahtuma Rakastan sua ja Abbaa – näytöksen yhteydessä 
Rakastajat – teatterissa, johon osallistui 16 henkilöä. 

Yhdistyksellä oli myös suunnitteilla, kahvitilaisuuksia, teatteri-iltaa ym. tilaisuutta, mutta 
suurin osa näistä jouduttiin perumaan koronan vuoksi. 

Yhdistyksen toiminnan painopisteet 2023 olivat - Osallistuminen Pron 
yhdistystapahtumiin, pj päiville ja alueelliseen yhdistysseminaariin. Hallitus laati 
suunnitelman, jotta jäsenmäärä saataisiin pidettyä ennallaan. Suunnitelman mukaisia 
toimenpiteitä olivat kutsut yhdistyksen tapahtumiin kaverin kera, peli-illat, tapahtumat ja 
aktiivinen tiedottaminen alueen muidenkin yhdistysten & rinkien tapahtumista. 
Suunnitelmaan kuului myös luottamusmiesten tukeminen jäsenhankinnassa, 
luottamusmiehille. Suunnitelluista toimenpiteistä huolimatta jäsenmäärä laski. 

 

EDUNVALVONTATOIMINNAN KEHITTÄMINEN 

 
Hallitus laati suunnitelman edunvalvontatoiminnan kehittämiseksi. Suunnitelman 
mukaisesti tiivistettiin yhteistyötä luottamusmiesten ja prolaisten työsuojeluvaltuutettujen 
kanssa. Yhdistyksen painopisteet toteutettiin yhdistyksen resurssien puitteissa. 
Yhdistyksen toiminta on ollut aktiivista huomioon ottaen jäsenmäärä ja käytettävissä 
olevat resurssit. Hallituksen jäsenet ovat osallistuneet aktiivisesti kokouksiin, koulutuksiin ja 
tapahtumien järjestämiseen. Hallituksella olisi jäsenkokouksen päätöksellä ollut 
mahdollisuus käyttää yhdistyksen säästöjä toiminnan rahoittamiseen, mutta säästöihin 
ei ollut tarpeen kajota.  


